

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	NUNC PRO TUNC ASSIGNMENT
EFFECTIVE DATE:	08/01/2008

CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
Luc MILETTE	09/29/2008
Francois BEAUREGARD	09/29/2008
Yannick DEMERS	09/29/2008
Virak SIEV	09/29/2008
Patrick ST-LOUIS	09/29/2008

RECEIVING PARTY DATA

Name:	BELDEN CDT (CANADA) INC.
Street Address:	2280 Alfred-Nobel, suite 200
City:	Saint-Laurent, Quebec
State/Country:	CANADA
Postal Code:	H4S 2A4

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number
Application Number:	13017500

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (514)397-4382

Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.

Phone: 514-397-5119

Email: afovero@ggd.com

Correspondent Name: GOUDREAU GAGE DUBUC

Address Line 1: 2000 MCGILL COLLEGE

Address Line 2: SUITE 2200

Address Line 4: MONTREAL, CANADA H3A 3H3

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	771/13569.337
-------------------------	---------------

CH \$40.00 13017500

501422049

PATENT
REEL: 025722 FRAME: 0376

NAME OF SUBMITTER:

Anna Fovero

Total Attachments: 4

source=771-USPTO-FORM-Universal_Assignment#page1.tif
source=771-USPTO-FORM-Universal_Assignment#page2.tif
source=771-USPTO-FORM-Universal_Assignment#page3.tif
source=771-USPTO-FORM-Universal_Assignment#page4.tif

**ASSIGNMENT OF INVENTION
UNIVERSAL**

WHEREAS:

- 1) Luc MILETTE
- 2) François BEAUREGARD
- 3) Yannick DEMERS
- 4) Virak SIEV
- 5) Patrick ST-LOUIS

(hereinafter the "Assignors") whose full addresses are:

- 1) 1765 Pothier, Montreal, Quebec, Canada H2C 1N3
- 2) 350 Papineau, Laprairie, Quebec, Canada J5R 5H9
- 3) 40 Des Eperviers, St-Jean sur le Richelieu, Quebec, Canada J2W 0A8
- 4) 12029 62e Avenue, Montreal, Quebec, Canada H1C 1Y2
- 5) 1028 Chablis, Boisbriand, Quebec, Canada J7G 2Z1

have invented certain improvements in:

**CONNECTOR WITH INSULATION
PIERCING CONTACT**

and described in United States Utility Application no. 12/184,474 and International Application no. PCT/CA2008/001418 both filed August 1, 2008 which claim priority on U.S. Provisional Application no. 60/953,318 filed on August 1, 2007, and in any corresponding Applications,

and:

WHEREAS, BELDEN CDT CANADA INC. whose full post office address is 2345 boul. Des Sources, Pointe-Claire, Quebec, Canada H9R 5Z3 (hereinafter referred to as the "Assignee"), is desirous of acquiring the entire right, title and interest in and to said invention or inventions and in and to any and all patents to be obtained therefore in any country;

**CESSION D'INVENTION
UNIVERSELLE**

ATTENDU QUE :

- 1) Luc MILETTE
- 2) François BEAUREGARD
- 3) Yannick DEMERS
- 4) Virak SIEV
- 5) Patrick ST-LOUIS

(ci-après appelé le « cédant » dont l'adresse postale complète est :

- 1) 1765 Pothier, Montreal, Quebec, Canada H2C 1N3
- 2) 350 Papineau, Laprairie, Quebec, Canada J5R 5H9
- 3) 40 Des Eperviers, St-Jean sur le Richelieu, Quebec, Canada J2W 0A8
- 4) 12029 62^e Avenue, Montreal, Quebec, Canada H1C 1Y2
- 5) 1028 Chablis, Boisbriand, Quebec, Canada J7G 2Z1

est l'auteur d'une invention afférente à :

**CONNECTOR WITH INSULATION
PIERCING CONTACT**

et décrite dans la demande de brevet aux États-Unis no. 12/184,474 et la demande internationale no. PCT/CA2008/001418 déposées le 1^{er} août 2008 en réclamant la priorité de la demande provisoire aux Etats-Unis no. 60/953,318 déposée le 1 août 2007, ainsi que dans toutes autres demandes correspondantes;

et :

ATTENDU QUE, BELDEN CDT CANADA INC., dont l'adresse postale complète est le 2345 boul. Des Sources, Pointe-Claire, Quebec, Canada H9R 5Z3 (ci-après nommé le « cessionnaire »), désire acquérir tout droit, titre et intérêt se rapportant à ladite invention et se rapportant à tout brevet octroyé pour ladite invention;

NOW, THEREFORE, in consideration of One Dollar (\$1.00) and other valuable consideration, the receipt of which is hereby acknowledged, the assignor has and by these presents does hereby sell, assign and transfer unto said Assignee, its successors and assigns, the entire right, title and interest in and to said invention or inventions, as described in the aforesaid patent application, in any form or embodiment thereof, and in and to the aforesaid application; and in and to any applications filed in any foreign country based thereon, including the right to file said foreign applications under the provisions of the International Convention; also the entire right, title and interest in and to any and all patents, reissues, extensions, divisional or continuations thereof to be obtained in Canada, the United States or any other country upon said invention or inventions, and any divisional, continuation, continuation-in-part, substitute application(s) or supplementary disclosure(s) which may be filed upon said invention or inventions, in any country; and we hereby authorize and request the issuing authority to issue any and all patents on said application or applications to said Assignee.

We further agree without any payment by said Assignee other than expenses incurred by the undersigned, to communicate to said Assignee, its representatives or agents, any facts relating to said invention or inventions, including evidence for interference purposes or for other proceedings, whenever requested; testify in any interference, litigation or other proceedings, whenever requested; and execute and deliver, on request, all lawful papers required to make any of the foregoing provisions effective, and likewise make these provisions binding upon my/our heirs, legal representatives, administrators and assigns.

IL EST CONVENU QUE, moyennant la somme d'un dollar (\$1.00) et autre bonne et valable considération dont réception est accusée par les présentes, le cédant vend, cède et transfère par les présentes audit cessionnaire, à ses héritiers et ayants droit, tout droit, titre et intérêt se rapportant à ladite invention, telle que décrite dans la susdite demande de brevet, sous toute forme ou réalisation de cette invention, tout droit, titre et intérêt se rapportant à la susdite demande de brevet; et tout droit, titre et intérêt se rapportant à toute extension de cette demande déposée dans tout pays étranger, incluant le droit de déposer ladite demande à l'étranger selon les dispositions de la Convention internationale; ainsi que tout droit, titre et intérêt se rapportant à tout brevet, redélivrance ou extension obtenus dans ce pays ou tout pays étranger concernant ladite invention et tout droit, titre et intérêt se rapportant à toute demande divisionnaire, continuation, « continuation-in-part », demande substituée ou divulgation supplémentaire éventuellement déposée en rapport avec ladite invention dans tout pays; et par les présentes, le cédant autorise et prie l'autorité compétente d'émettre tout brevet relatif à ladite demande audit cessionnaire.

DE PLUS, le cédant s'engage, et ce, sans rémunération de la part dudit cessionnaire autre que les débours encourus par le cédant, à communiquer audit cessionnaire, ses représentants ou agents, tout fait se rapportant à ladite invention incluant la soumission de la preuve pour fins d'interférence ou toute autre procédure lorsque requis; à témoigner dans le cas d'interférence, litige ou toute autre procédure lorsque requis; à souscrire et faire parvenir, sur demande, tout document légal nécessaire à la réalisation de la présente cession et cette cession lie également les héritiers, représentants légaux, administrateurs et ayants droit du cédant.

IN WITNESS WHEREOF, we have hereunto set our hands and seal:

EN FOI DE QUOI, les cédants ont signé la présente cession :

WITNESS(ES)/TÉMOIN(S)

DATE

ASSIGNOR(S)/CÉDANT(S)

Signature of Witness

09/29/2008
MM/DD/YYYY

Luc MILETTE

R. St-Onge
Name of Witness

WITNESS(ES)/TÉMOIN(S)

DATE

ASSIGNOR(S)/CÉDANT(S)

Signature of Witness

09/29/2008
MM/DD/YYYY

François BEAUREGARD

R. St-Onge
Name of Witness

WITNESS(ES)/TÉMOIN(S)

DATE

ASSIGNOR(S)/CÉDANT(S)

Signature of Witness

09/29/2008
MM/DD/YYYY

Yannick DEMERS

R. St-Onge
Name of Witness

WITNESS(ES)/TÉMOIN(S)

DATE

ASSIGNOR(S)/CÉDANT(S)

Signature of Witness

09/29/2008
MM/DD/YYYY

Virak SIEV

R. St-Onge
Name of Witness

PATENT

REEL: 025722 FRAME: 0380

WITNESS(ES)/TÉMOIN(S)

DATE

ASSIGNOR(S)/CÉDANT(S)


Signature of Witness19/08/2008
MM/DD/YYYY
Patrick ST-LOUISR. St-Louis
Name of Witness

WITNESS(ES)/TÉMOIN(S)

DATE

ASSIGNEE(S)/CESSIONNAIRE(S)

Signature of Witness

MM/DD/YYYY

Signature of authorized representative of
Belden CDT (Canada) Inc.

Name of Witness

Name of authorized representative of
Belden CDT (Canada) Inc.Title of authorized representative of Belden
CDT (Canada) Inc.

The Assignment is executed nunc pro tunc as of August 1, 2008.

Cette cession a été exécutée nunc pro tunc en date du 1^{er} août 2008.

PATENT

REEL: 025722 FRAME: 0381